
德国原始设备制造商携手新加坡
电信共同应对亚太地区设备批量
部署中的区域复杂问题

成功案例

新加坡电信与一家原始设备制造商（OEM）合作，驾驭亚太地区复杂的技术、商
业和监管环境，并为此客户提供单一联络点，助其在亚太地区所有市场推广联网
设备。新加坡电信的多国连接解决方案还为此客户提供单一统一门户用于管理其
目标市场上多国连接。



案例摘要

公司简介
一家提供物联网传感器和执行器、闭路电视（CCTV）摄像机以及商业或工业环境中使用的其他组件等
连接设备的 OEM 设备制造商。 

行业
建筑管理、汽车、农业、制造、安全。

商业挑战
• 驾驭亚太地区复杂的商业、通信和监管环境。
• 对接具有不同操作流程和协议的多个移动网络运营商（MNO）
• 管理不同国家的各类 SIM 卡配置文件的复杂性
• 管理不同国家不同物联网设备变量的复杂性
• 高昂的漫游成本

新加坡电信解决方案
• 新加坡电信多国连接方案

商业价值
• 助力驾驭复杂的区域运营
• 通过统一平台简化连接管理
• 提供合规层面的指导
• 推动物流
• 加强端到端安全性



客户简介

此客户是一家德国跨国工程技术公司，也是物联网传感器和执行器、CCTV 摄像机以及商业或工业环境中
使用的其他组件的 OEM。 

商业需求

作为一家为整个亚太地区的商业和工业环境提供数十万台连接设备的 OEM，此客户必须确保其产品实现
无缝、不间断的区域移动连接。

在这样的条件下，此客户需要联络在亚太地区不同国家运营的多元化移动网络运营商。不同移动网络运营商 
可能具有不同的 SIM 卡管理和计费系统，因此需要将这些系统与 OEM 自己的设备管理平台进行整合。

将产品运送到不同国家也意味着必须管理不同设备变体以及不同国家的 SKU。因此，此客户在维持设备连接
方面还面临高额漫游费用的挑战。

另一个挑战是缺乏驾驭各个国家国内要求和法规的知识与经验。与欧盟或美国不同，亚太地区由众多独立
国家组成，每个国家都制定了各自的法规。

成功案例：
某原始设备制造商 

About the customer

The Singtel customer is a German multinational engineering and technology company and an OEM of IoT 
sensors and actuators, CCTV cameras, and other components used in commercial or industrial 
environments. 

Business needs

As an OEM supplying hundreds of thousands of connected devices for use in commercial and industrial 
environments across the Asia Pacific, the company had to ensure seamless and uninterrupted regional 
mobile connectivity for its products.

This involved liaising with a diverse set of mobile network operators (MNOs) operating in different 
countries across the Asia Pacific. Different MNOs may have different SIM management and billing systems, 
and work was needed to integrate these with the OEM's own device management platform. 

Shipping its products to different countries also meant having to manage different device variants, and 
SKUs for different countries and the company faced the prospect of high roaming costs to maintain device 
connectivity.

Another challenge was the lack of knowledge and experience in navigating each country's domestic 
requirements and regulations. Unlike the European Union or the United States, the Asia Pacific region 
comprises many independent countries, each with its own regulations. 
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Solution

To address these issues and better manage the complexity of regional distribution, Singtel provided the 
company with a multi-domestic solution aligned with the needs of OEM device manufacturers with large 
volume distribution across the Asia Pacific.

With the Singtel Multi-Domestic Connectivity Solution, device connectivity is enabled via an embedded SIM 
(eSIM). The manufacturer has access to a centralised, open integration platform to support all its target 
markets and a single unified portal to manage the SIM lifecycle for all deployed countries. 

To provide for end-to-end security, the solution makes use of private access point names (APNs) and 
MPLS/IPSEC virtual private networks which enable devices to connect securely to the network.

The multi-domestic solution is delivered by Singtel as the lead operator providing one contact point across 
all markets in the region. The manufacturer leveraged Singtel's knowledge of the local operator landscape 
and different in-country regulatory requirements to navigate regional complexities and harmonise the 
processes for distributing OEM devices across the Asia Pacific.

As a founder-member of the Bridge Alliance, Singtel also worked with major mobile telecommunications 
companies across the Asia Pacific to provide the manufacturer with localisation and in-country support.

解决方案

为解决上述问题，更好地驾驭区域部署的复杂性，新加坡电信为此客户提供了能够满足 OEM 设备制造商在
亚太地区大量部署需求的多国连接解决方案。

借助新加坡电信多国连接解决方案，设备连接可通过嵌入式 SIM 卡（eSIM）实现。此客户可通过集成的
开放平台为其所有目标市场和单一统一门户提供支持，并管理所有已部署国家的 SIM 卡生命周期。

为提供端到端安全性，此解决方案利用私有接入点名称（APN）以及 MPLS/IPSEC 虚拟私有网络，实现安全
的设备网络连接。

此多国连接解决方案由新加坡电信作为主要运营商提供，为亚太地区所有市场提供单一联络点。此客户利用
新加坡电信对当地运营商情况和不同国家监管要求的深入了解来驾驭区域复杂性，并协调在整个亚太地区部
署 OEM 设备的流程。

作为 Bridge Alliance 的创始成员，新加坡电信还与亚太地区的主要移动电信公司合作，为此客户提供本地化
和国内支持。
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Helps manage the complexity of regional operations
The Singtel Multi-Domestic Connectivity Solution allows the OEM to work with a single operator to navigate 
the complexities of the region from a business, technical and regulatory perspective. This eliminates the 
hassle of dealing with different partners and regulators and offers a single process to streamline operations, 
engagements, and activities, with one contract and a standard service level agreement across 
multi-domestic markets.

IoT connectivity is simplified with a unified portal for core network and connectivity management, 
supported by a dedicated team of experts. A single application programming interface (API) allows for rapid 
integration with various MNO  systems, allowing all SIMs to be managed in real-time from a single pane of 
glass with centralised monitoring and support, unified reports and analytics, and a unified billing process. 
Support for the GSMA Embedded Universal Integrated Circuit Card (eUICC) standard for machine- 
to-machine and consumer devices also enables the remote SIM provisioning of multiple network profiles. 

Through its partnership with local Tier 1 operators, Singtel is able to guide the manufacturer through the 
regulatory requirements of each country and arrange for local support. 

Facilitates logistics
The Singtel solution involves a single SIM/eSIM SKU, reducing logistics and inventory costs, and lowering 
subscription overheads. Providing multi-domestic connectivity with local operator support also enables the 
manufacturer to avoid hefty roaming charges. 

Singtel helps strengthen end-to-end security by allowing the company to take critical IoT SIMs off the public 
Internet and to subscribe to on-demand private IP connectivity to IoT devices. 

Unified Regional IoT Connectivity and Management 
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助力驾驭复杂的区域运营
新加坡电信多国连接解决方案助力此客户与单一运营商合作，驾驭该地区业务、技术和监管等方面的复杂性。
得益于此，此客户无需应对不同的合作伙伴和监管机构，而是在多个国内市场上使用单一的合同和标准服务水
平协议并采用单一流程以简化运营、参与和活动。

统一的区域物联网连接和管理

本地化和国内支持 合规性和安全性管理 简化和协调 单一多国化
管理平台

优势

通过统一平台简化连接管理
在专家团队的支持下，物联网连接通过核心网络和管理连接的统一门户实现简化。单一的应用编程接口（API）
可与各移动网络运营商系统快速集成，通过单一管理平台实时管理所有 SIM 卡，并提供集中监控和支持、统一
的报告、分析以及计费流程。对可用于机器对机器和消费者设备的 全球移动通信系统协会（GSMA）嵌入式通
用集成电路卡（eUICC）标准的支持，也使通过远程 SIM 卡配置多个网络配置文件成为可能。

提供合规层面的指导
通过与当地一级运营商合作，新加坡电信助力此客户了解各个国家的监管要求并为其安排本地支持。

推动物流
新加坡电信的解决方案仅涉及单一的 SIM/eSIM SKU，降低了物流、库存成本以及订购开销。提供本地运营商
支持的多国连接，还能够帮助此客户避免高昂的漫游费用。

加强端到端安全性
新加坡电信助力此客户从公共互联网上移除关键的物联网 SIM 卡，并按需订阅物联网设备的私有 IP 连接，加
强端到端安全性。
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新加坡电信是亚洲领先的通信技术集团，向个人和企业提供下一代通信、技术服务以及资讯娱乐等一系列服务。
对于个人，新加坡电信提供一整套综合服务，包括移动电话、宽带和电视。对于企业，新加坡电信提供一系列互
补的企业移动办公方案、数据托管、云、网络基础设施、5G、物联网、分析、机器人和网络安全功能。集团在亚
洲、澳大利亚和非洲都有开展业务，拥有 7.4 亿移动客户。同时也为 21 个国家/地区的企业提供基础设施和技术
服务，在 362 个城市有超过 428 个 PoP 点。

关于新加坡电信

企业荣誉
全球通信社群大奖 (Carrier Community Global Awards) 2022 
最佳云创新运营商

亚洲电信大奖 (Asian Telecom Awards) 2022

弗若斯特沙利文最佳实践奖 (Frost & Sullivan Best Practice 
Awards) 2021
亚太地区托管式SD-WAN客户价值领导奖
新加坡年度最佳托管式安全服务公司

亚太商业内幕大奖 (APAC Insider Business Awards) 2021 
年度通信集团 ‒ 亚洲区

IDC MarketScape: 亚太通信提供商SD-WAN托管服务 2020  
(IDC#AP46973620)
领导者 ‒ 新加坡电信

IDC MarketScape: 亚太下一代通信运营商 2020
领导者 – 新加坡电信
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了解更多信息，请访问 https://www.singtelchina.cn/iot
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